
 

 

Artikel 51-vragen over 25% CO2-reductie  

 

Op dinsdag 23 juni heeft de rechtbank van Den Haag uitgesproken dat de 

Nederlandse staat zich meer moet inspannen om de uitstoot van 

broeikasgassen te verminderen. De Nederlandse staat moet in 2020 een 

reductie van 25% hebben gerealiseerd ten opzichte van 1990. GroenLinks 

is erg blij met deze rechtbankuitspraak die door Urgenda is afgedwongen. 

Het is een extra ondersteuning voor de klimaatambities van Zaanstad om 

klimaatneutraal te zijn in 2020. Wij willen in het kader van artikel 51 

vragen stellen over de reductie van CO2-uitstoot: 

 

1. Wat is de huidige stand van zaken met betrekking tot de CO2-

reductie in Zaanstad?  

 

2. Ligt Zaanstad op schema om de CO2-uitstoot in 2020 met 25% 

terug te dringen ten opzichte van 1990?  

a. Zo ja; kunt u een overzicht geven van de maatregelen die tot 

deze reductie van 25% CO2-uitstoot leiden? 

b. Zo nee; welke extra middelen kunnen worden ingezet om deze 

reductie-ambitie wél te behalen? 

 

3. Is het college van B&W bereid regelmatig een update te geven van 

de CO2-reductie (bijvoorbeeld jaarlijks in de begroting), zodat er 

nog beter op gestuurd kan worden dat Zaanstad de ambitie 

realiseert? 

 

Wij hopen op een zo spoedig mogelijke beantwoording. 

 

Namens de fractie van GroenLinks, 

 

Paul Laport 
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ONDERWERP Beantwoording Artikel 51-vragen GroenLinks over 25% CO2-reductie

Geachte leden van de gemeenteraad,

Door de heer P. Laport zijn mede namens de fractie van GroenLinks vragen gesteld op grond van 
artikel 51 van het Reglement van Orde voor de gemeenteraad van Zaanstad.

De gestelde vragen beantwoorden wij als volgt:

Vraag 1: Wat is de huidige stand van zaken met betrekking tot de CO2-reductie in Zaanstad?
Met de cijfers van energieinbeeld.nl heeft Zaanstad een redelijke indicatie van de CO2-reductie in de 
gemeente. Energie in beeld is een website voor gemeenten en provincies met Enexis, Liander, 
Endinet of Stedin als netbeheerder. Met deze dienst zijn energie-verbuiksgegevens op 
postcodeniveau in te zien. De netbeheerders vernieuwen de verbruiksgegevens 4 keer per jaar.
De cijfers zijn in de jaarrekening opgenomen en laten de laatste jaren een dalende lijn zien. In de 
beantwoording van de vragen bij de kadernota 2016 is het volgende verwoord:
“…Eind 2014 is de Zaanse Energie Agenda vastgesteld, waarin de aanpak van Zaanstad is 
vastgesteld, evenals enkele tussenresultaten. In de cijfers van Energie in beeld zien we een dalende 
trend.

Jaar Kg CO2 

2008 736.626.535 realisatie

2009 750.401.146 realisatie

2010 752.059.513 realisatie

2011 753.790.242 realisatie

2012 733.293.914 realisatie

2013 711.913.934 realisatie

2014 690.165.046 realisatie

2015 700.000.000 Prognose…”

http://energieinbeeld.nl/
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Vraag 2: Ligt Zaanstad op schema om de CO2-uitstoot in 2020 met 25% terug te dringen ten opzichte    
van 1990?

a.       Zo ja; kunt u een overzicht geven van de maatregelen die tot deze reductie van 25% 
CO2-uitstoot leiden?

b.      Zo nee; welke extra middelen kunnen worden ingezet om deze reductie-ambitie wél te 
behalen?

De 25% CO2-reductie ten opzichte van 1990 betreft Rijksbeleid. Zaanstad streeft naar 
klimaatneutraliteit in 2020. Bij de beantwoording van vraag 2a en 2b wordt uitgegaan van de Zaanse 
doelstellingen.

Ja, de aanpak met de Zaanse Energie Agenda loopt conform de planning. Op basis van dit eerste 
halfjaar zijn verschillende verduurzamingsprocessen verder in gang gezet, uitgevoerd en versneld. U 
bent hierover geïnformeerd in de Voortgangsrapportage van de Zaanse Energie Agenda - 1e kwartaal, 
als onderdeel van de BURAP.

De verwachting is dat in de komende periode aanvullende besluiten nodig zijn om de doelstellingen te 
realiseren. Het gaat daarbij zowel om investeringen in de eigen organisatie (zoals bv. gemeentelijk 
vastgoed) als om ondersteuning van derden (met subsidies of financiële arrangementen, voor 
projecten zoals het warmtenet, Nul-op-de-meter-woningen en dergelijke).

Vraag 3: Is het college van B&W bereid regelmatig een update te geven van de CO2-reductie 
(bijvoorbeeld jaarlijks in de begroting), zodat er nog beter op gestuurd kan worden dat 
Zaanstad de ambitie realiseert?

Jazeker. De CO2-cijfers worden jaarlijks aan u verstrekt op basis van de beschikbare monitor Energie 
in beeld. Het college rapporteert daarnaast over de Zaanse Energie Agenda 2014-2018 als onderdeel 
van de P&C-cyclus. Dat betekent concreet bij de BURAP en de Jaarrekening. Na het zomerreces 
wordt u aanvullend tussentijds geïnformeerd over de voortgang middels een Raadsinformatiebrief.

In het vertrouwen u voldoende te hebben geïnformeerd.

Hoogachtend,

burgemeester en wethouders van Zaanstad,

mr. G.H. Faber, burgemeester

Digitaal ondertekend door burgemeester G.H. Faber op 17-08-2015

drs. C. Vermeer, gemeentesecretaris

Digitaal ondertekend door secretaris C. Vermeer op 17-08-2015
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